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Kostelec u Holešova 2. října 2022

Vážený pane Aleši Pospíšilíku,

chtěl bych Vám touto cestou předně poblahopřát k volebnímu výsledku Vaší
kandidátky a k Vašemu získání zastupitelského mandátu.

Obracím se na Vás tímto dopisem jako občana volič obce Kostelec u Holešova ajako
novinář. Oslovuji Vás tímto dopisem jako lídra kandidátky „Kostelec a Karlovice pro
všechny“, která získala největší, ale zároveň i nedostatečnou většinu zastupitelských mandátů.

Je logické, že takové nuiožství získaných zastupitelských mandátů při volební premiéře
kandidátky vyvolá mezi členy euforii a pocit velkého vítězství. Z 15 členů kandidátky jste
jediný, kdo za poslední 2 volební období měl šanci si na vlastní kůži prožít, co znamená být
zastupitelem. Navíc v roli řadového běžného zastupitele, co má minimální možnosti
ovlivňovat chod obce, ba dokonce podílet se na vedení nebo řízení obce. O ostatních 14
členech Vaší kandidátky se dá myslím odvážně tvrdit, že nemají žádnou reálnou a praktickou
zkušennost, jak funguje zastupitelstvo, jaké záležitostí řeší a musí řešit Rada obce, starosta či
místostarosta. Až na pár světlých vyjímek (události kolem ZS a Mš) jsem nezaznamenal
přítomnost některého ze 14 členů Vaší kandidátky po dobu celého jednání zastupitelstva obce,
o Radě obce ani nemluvě. A právě z těchto důvodů jsem si dovolil výše použít slova o euforii
a pocitu vítězství z Vašich 6 zastupitelských mandátů. O euforii a pocitu vítězství, na které
navazuje „přesvědčení“, že máme právo vzít moc v obci do svých rukou, bez ohledu na
závazky, pro které nás voliči zvolili. Bez ohledu na morální profil partnera, se kterým ad-hoc
získáme další 2+ hlasy potřebné pro získání nadpoloviční většiny.

Ve Vašem volebním programu nešlo přehlédnout závazek dodržování zákona, pravidel
a předpisů. Nešlo přehlédnout jasné vymezení se proti způsobu vládnutí Hlobilova uskupení.
Troufám si tvrdit, že na základě těchto informací a postojů před volbami, v návaznosti na
způsob vládnutí Hlobilova uskupení v minulých osmi letech, se voliči pro Vás rozhodli
a jejich hlasy jste získali poprvé 6 zastupitelských mandátů.

Po volbách se obcí začaly šířit informace, že byste chtěli vládnout v široké koalici. Tedy
přibrat do řízení obce Hlobilovo uskupení a pojistit si chybějící 2 hlasy do potřebné
nadpoloviční většiny. Dle informací co se ke nmě donesly to lidé vnímají jako zradu na
deklarovaném postoji, že se chcete vymezit proti způsobu vládnutí Hlobilova uskupení
v uplynulých 8 letech. Zklamaný názor lidí nezhojí ani deklarování, že s Hlobilem starším
spolupracovat nechcete, když lidi zjeho kandidátky přizvete do vedení obce. Nové vedení
obce a zastupitelstvo bude muset řešit nmoho reliktů a nepopulárních kostlivců, co zbyly po
Hlobilově uskupení. S člověkem z Hlobilova uskupení bude komplikované až nemožné dostát
Vašeho závazku dodržování zákona ajednání s péčí řádného hospodáře, když bude například
potřebné projednat a prosadit výsledek kontrol externích orgánů.

Na mém webu http://www.kostelecuholesova.eui je za téměř 7 let existence poměrně rozsáhlé
množství shromážděných dokumentů a důkazů k výše uvedenému. Dovolím si připomenout
nejvýraznější momenty s odkazy, proč jsou lidé z Hlobilova uskupení pro veřejnost (a i RO)
nepřijatelní.

• Tomáš Marek
o nedokázal věrohodně na veřejnosti (ZO č. 20, 29.6.2021, bod 9) obhájit, proč na

jednání RO č. 7/2021 dne 12.4.2021 podal protinávrh jmenovat ředitelkou MS
jiného kandidáta, než byl vybrán konkurzní komisí

o nedokázal vysvětlit podíl na pletichách při veřejné zakázce, jež vyplývají z PB
komunikace projednávané na ZO Č. 20 (odkaz viz předchozí bod)


